



Referat til bestyrelsesmøde
Onsdag d. 01.10.2025. kl.16:00

Åbent hus: kl.19:00 – 19:30

Tilstede: Per, Dorte W, Steen, Birna, Heidi og Ninett

Afbud: Dorte S

1. Godkendelse af dagsorden – Godkendt

2. Aktivitetsliste

- **Gavle**
Arbejdet er udført.
- **Ny P-plads ved Egeskoven**
Vi har stadig ikke modtaget tegningerne og har bedt om en status.
- **Emhætter i boliger**
Der mangler fortsat 12 besvarelser, før driften kan arbejde videre med sagen. Vi har derfor bedt driften oplyse, hvilke tiltag de vil iværksætte for at indhente de resterende besvarelser.
- **Lygtepæl på p-plads ved institutionen**
Vi afventer bestilling og opsætning af den valgte løsning.
- **Belægningsarbejder**
Vi har bedt om at der kommer en ekstra omgang sand på den nye belægning.
- **Julebelysning**
Vi har bedt om at få et tilbud på julelys til de små træer ved p-pladserne, og afventer driften omkring dette.
- **Hække/buske/bede**
Der vil blive plantet løg i trekanten nede ved Granskoven 27. Det bliver i farverne hvid og lilla.
- **Træer ved 1-27 + 45-63 + 139-147 + Bystien-Egeskoven 158**
Driften meddeler, at de er i dialog med Torbjørn grundet manglende svar på anmodning fra den 10. juli.
Der er fokus på dette og vi følger løbende op.
- **Container/Grengård/Materialelegård**
Vi går nu i gang med opgaven, som omfatter etablering af en forbedret materialelegård samt en ny grengård. I vil blive orienteret, så snart der er nyt i sagen.
- **Kælderrum i etageboligerne Granskoven**
Vi har rykket driften for en status.
- **Gelænder/Rækværk**

Vi har haft lidt udfordringer med løse brædder ved svalegangene i etagehusene. Dette er lavet, og vi opfordrer beboerne til at melde det ind til driften, hvis der opleves løse brædder el lignende.

3. Opfølgning af sager/meddelelser

3A: Nyt fra formanden

3B: Udvalg

3C: Glostrup Boligselskab

3D: Fra andre/indkommende post

3E: Helheds/renoveringsplan

Intet nyt.

4. Fælleshuset

I forbindelse med opstarten af vores nye rengøringsselskab har vi erfaret, at det er nødvendigt med en tæt opfølgning på deres arbejde i den indledende fase. Det er naturligvis beklageligt, at dette er påkrævet, men vi vurderer, at det er nødvendigt for at sikre den ønskede kvalitet fremadrettet.

5. Økonomi

6. Afdelingsmødet – det var et godt konstruktivt møde med gode dialoger som gav bestyrelsen noget at arbejde videre med.

6A: Festudvalg

En beboer meldte sig til festudvalget på afd. mødet, men det er en for stor opgave at stå alene med. Det kunne derfor være dejligt, hvis en el flere kunne tænke sig at hjælpe til med diverse arrangementer. Der er ikke noget krav om antal arrangementer, el tema for disse. Dette er helt op til festudvalget, dog skal det gøres inden for det beløb som er sat af til dette.

7. Evt.

8. Åbent hus: kl.19:00 – 19:30

En beboer henvendte sig med en udskrevet mail. vedr. punktet om hegn og låger og overdragelseserklæring.

Referent Ninett